
Referat fra summemøde den 3/8 -23 
 
Tilstede: Grethe, Hannibal, Annelise, Per + medlemmer 
 
Trænerløn: Bestyrelsen tager en beslutning ved næste 
bestyrelsesmøde. Vi finder en løsning her og nu på afregning af 
trænere i 2023. 
 
Foredrag: DGI skylder os et foredrag for 30 personer, fordi vi var 
det største hold ved etape København. 
Man tilmelder sig på listen nede i klubben eller på facebook. 
Der er pt. 22 tilmeldte. 
Hannibal kontakter DGI. 
 
DGI: Grethe er utilfreds med opreklamering af løbeskolen. 
Der er pt. 21 tilmeldte. Vi vil ikke betale det fulde beløb til DGI. 
 
Svømning: starter den 16/8 fra kl. 14- 15.30 på Korsvejen skoles 
svømmehal. Grethe slår det op på facebook. 
 
Spinning: starter en gang senere pga. Christianhavnermilen. 
Ny pris: 400 kr. pr kvartal. 
 
Stafet: Grethe laver lister, men er ikke tilstede. Per Petersen tager 
tid. Dan vil spørge cykelhandler om 2 præmier. 36 tilmeldte + 
hjælpere. Per B griller. Vi laver indkøbsliste på Søndag efter løb. 
Teltet sættes op fredag eftermiddag kl. 14. 
 
Sundhedsløb lørdag den 7 oktober: Vi har fået tilbudt at vi kan stå 
for salg af billetter og afvikling af 2,5 o 5 km løb. 



Vi vil godt tage opgaven på os. Grethe kontakter Line der står for 
at arrangere sundhedsugen. 
 
Motionsbingo i Kongelunden: (Grethe er på ferie) 
Bente og Per køber præmier 
Lars og Annelise lægger ruten 
Dan sørger for bankoplader. 
 
Ref. Per 


